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Protokół ze wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miejskiej w Otmuchowie 

w dniu 28 czerwca 2019 r. 
 

Nr 5/VIII/2019 Komisji Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej; 

Nr 5/VIII/2019 Komisji Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska        

                           i Opieki Społecznej; 

Nr 5/VIII/2019 Komisji Rolnictwa i Problemów Wsi; 

Nr 5/VIII/2019 Komisji Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi. 
 

Wspólne posiedzenie Komisji Rady Miejskiej w Otmuchowie odbyło się w dniu 28 czerwca 2019 r. 

o godzinie 9:00, zakończyło o 9:20. W posiedzeniu brało udział 13 radnych.  

Nieobecni radni:  

- Wąsowicz Waldemar - Z-ca Przewodniczącej Komisji Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia 

Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej i członek Komisji Planowania Budżetu i Finansów oraz 

Działalności Gospodarczej; 

- Zbigniew Górski - Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Problemów Wsi i członek Komisji 

Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi.  

- Radny Piotr Burski wszedł na salę obrad po głosowaniu nad drugim projektem uchwały.  

Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik do protokołu. Spoza Komisji w posiedzeniu 

uczestniczyli Burmistrz Miasta i Gminy Otmuchów – Jan Woźniak, Sekretarz – Artur Banasiak, Skarbnik - 

Sebastian Salecki, Radca Prawny – Eugeniusz Kowaluk. 
 

Porządek posiedzenia po zmianach: 

Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej w sprawie: 

1) powołania Zespołu do opiniowania kandydatów na ławników kadencji 2020-2023; 

2) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama 

nieruchomość; 

3) podtrzymania stanowiska wyrażonego w Uchwale Nr VI/68/2019 Rady Miejskiej w Otmuchowie 

z dnia 31 maja 2019 r. w sprawie rozpatrzenia skargi na nienależyte wykonywanie zadań przez 

Burmistrza Miasta i Gminy Otmuchów; 

4) uchylenia uchwały nr XX/130/2012 z dnia 01 czerwca 2012 r. Rady Miejskiej w Otmuchowie w 

sprawie zasad i trybu postepowania przy udzielaniu dotacji celowej z budżetu Gminy Otmuchów na 

realizację zadań z zakresu ochrony środowiska i gospodarki wodnej oraz kryteriów wyboru inwestycji 

do finansowania; 

5) odwołania darowizny nieruchomości dokonanej na rzecz Skarbu Państwa; 

6) udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Nysa na dofinansowanie realizacji zadania polegającego na 

utworzeniu ambulatorium dla zwierząt na terenie schroniska dla bezdomnych zwierząt we wsi 

Konradowa; 

7) darowizny nieruchomości na rzecz Skarbu Państwa Komendy Wojewódzkiej Policji w Opolu; 

8) zmiany budżetu Gminy Otmuchów na 2019 rok; 

9) zmiany uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Ad 1) Projekt uchwały w sprawie powołania Zespołu do opiniowania kandydatów na ławników 

kadencji 2010-2023; 
 

Zgłoszono następujące kandydatury radnych do Zespołu: 

- radny Tadeusz Napora zgłosił radnego Pawła Czerwika; 

- radny Łukasz Zięba zgłosił radnego Michała Warchała; 

- radna Bożena Stąpor zgłosiła radnego Sylwestra Łuckiego. 
 

Zgłoszeni radni wyrazili zgodę. Na Przewodniczącego wybrano Pawła Czerwika. Przewodniczący poprosił 

o skontaktowanie się Zespołu do opiniowania kandydatów na ławników kadencji 2010-2023 z biurem Rady 

Miejskiej w celu uzgodnienia dalszych prac.  
 

Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały niniejszy projekt. Uwag nie zgłoszono. 

Głosowanie: 

-Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 
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- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy w Organizacjami Pozarządowymi: 5 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się. 
 

Ad 2) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy, której 

przedmiotem jest ta sama nieruchomość; 
 

Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały niniejszy projekt.  Uwag nie zgłoszono.  

Głosowanie: 

-Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy w Organizacjami Pozarządowymi: 5 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się. 
 

Ad 3) Projekt uchwały w sprawie podtrzymania stanowiska wyrażonego w Uchwale Nr VI/68/2019 

Rady Miejskiej w Otmuchowie z dnia 31 maja 2019 r. w sprawie rozpatrzenia skargi na nienależyte 

wykonywanie zadań przez Burmistrza Miasta i Gminy Otmuchów; 
 

Na salę obrad wszedł radny Piotr Burski.  
 

Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały niniejszy projekt. Uwag nie zgłoszono. 

Głosowanie: 

-Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy w Organizacjami Pozarządowymi: 5 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się. 
 

Ad 4) Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XX/130/2012 z dnia 01 czerwca 2012 r. Rady 

Miejskiej w Otmuchowie w sprawie zasad i trybu postepowania przy udzielaniu dotacji celowej 

z budżetu Gminy Otmuchów na realizację zadań z zakresu ochrony środowiska i gospodarki wodnej 

oraz kryteriów wyboru inwestycji do finansowania; 
 

Przewodniczący zwrócił uwagę radnych na niewłaściwy zapis w projekcie, jest „uchwala się” winno być 

„Rada Miejska w Otmuchowie uchwala” i poprosił radnych o wzięcie tego pod uwagę. 
 

Pracownik Urzędu Pani Janina Mazek wyjaśniła, że ukazał się wyrok Naczelnego Sądu Administracyjnego 

kwestionujący sprawę, że przed zawarciem z gminą umowy o dotacje, nie może wystąpić wcześniej 

wydatek. Powinno być w ten sposób, że osobno zgłasza się o dotacje, zostaje zawarta umowa z gminą 

i dopiero wtedy może zaistnieć wydatek w formie faktury czy rachunku. Dlatego trzeba uchylić tą uchwałę. 

Wnioski które zostały złożone do tej pory praktycznie zostały wypłacone i w okresie jesienno-zimowym 

ustalimy nowe warunki które będą obowiązywać od 2020 roku.  

Burmistrz dodał, że jeśli ktoś wymienił ogrzewanie, kupił piec w czerwcu, umowę podpisze w sierpniu, to 

taka faktura nie może być przedłożona. Dopiero po zawarciu umowy, tak jak dofinasowanie z Narodowego 

Funduszu, że jest finansowanie z Gminy. 

Radny Napora zapytał, jak jest z okresem przejściowym.  

Pracownik Urzędu Pani Janina Mazek odpowiedziała, że wydano w tym roku 50 tys. zł na dotacje, pozostały 

3 wnioski rozpatrzone pozytywnie i będą wypłacone do czasu zaistnienia nowej uchwały. Zostaną 

wypłacone, bo są rozpatrzone przed wyrokiem. Zamkniemy wszystko i nie ma nowych wniosków.  
 

Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały niniejszy projekt.  

Głosowanie: 
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-Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy w Organizacjami Pozarządowymi: 5 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się. 
 

Ad 5) Projekt uchwały w sprawie odwołania darowizny nieruchomości dokonanej na rzecz Skarbu 

Państwa; 
 

Burmistrz wyjaśnił, że dotyczy to działki przeznaczonej pod budowę Komisariatu w Otmuchowie przy ulicy 

Warszawskiej. Przekazujemy działkę przy ulicy Krakowskiej.  

Radny Warchał zapytał co z działką obok tej przy ul. Warszawskiej. 

Burmistrz odpowiedział, że działka przy ul. Warszawskiej, gdzie miał być Komisariat jest wolna, natomiast 

działka obok niej, była przekazana wcześniej ogrodom działkowym do budowy świetlicy, inwestycja nie 

została zakończona, w związku z tym działka wróciła do Gminy i została sprzedana w drodze przetargu, ta 

niby budowa i będzie tam prawdopodobnie usługa i hotel.  
 

Komisje pozytywnie zaopiniowały niniejszy projekt. Uwag nie zgłoszono.  

Głosowanie: 

-Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy w Organizacjami Pozarządowymi: 5 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się. 
 

Ad 6) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Nysa na dofinansowanie 

realizacji zadania polegającego na utworzeniu ambulatorium dla zwierząt na terenie schroniska dla 

bezdomnych zwierząt we wsi Konradowa; 

 

Burmistrz wyjaśnił, że to kwota dotacji na wybudowanie zaplecza weterynaryjnego zgodnie z przepisami 

musimy partycypować w kosztach, mamy podpisana umowę i proporcjonalnie do ilości psów 

i mieszkańców, zostało to podzielone kwotowo na każdą z gmin.  

Radny Warchał zapytał, czy to będzie w formie szpitala dla zwierząt. 

Burmistrz odpowiedział, że przy schronisku będzie weterynaria prowadziła swoją działalność, będą 

szczepienia psów, profilaktyka, leczenie itd.  

Radny Warchał zapytał, czy dajemy jakąś pomoc dla Przychodni Łapa w Nysie, bo tam pomaga się 

zwierzętom z połowy Polski. Prowadzi to Pan Ratajski w zasadzie charytatywnie. Radny zapytał, czy gminy 

nie mogłyby się skrzyknąć i pomóc. Radny dodał, że to bardzo skromna osoba i nie oczekuje żadnej 

pomocy, działa na zasadzie wrzutów na FB i darczyńcy wpłacają. Naprawdę dobrą robotę robi.  

Burmistrz odpowiedział, że musiałby wystąpić z wnioskiem i na podstawie uchwały, dotacji bądź w drodze 

pomocy, konkursu byłoby to ogłoszone i można byłoby zasilić.  
 

Komisje pozytywnie zaopiniowały niniejszy projekt. Uwag nie zgłoszono.  

Głosowanie: 

-Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy w Organizacjami Pozarządowymi: 5 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się. 

 

Ad 7) Projekt uchwały w sprawie darowizny nieruchomości na rzecz Skarbu Państwa Komendy 

Wojewódzkiej Policji w Opolu;  
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Komisje pozytywnie zaopiniowały niniejszy projekt. Uwag nie zgłoszono.  

Głosowanie: 

 -Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy w Organizacjami Pozarządowymi: 5 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się. 
 

Ad 7) Autopoprawka Projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Otmuchów na 2019 rok; 
 

Skarbnik wyjaśnił, że po stronie dochodów zmieniła się wysokość dochodów, które otrzymaliśmy od 

Wojewody, w ramach wsparcia dla osób niepełnosprawnych, w wysokości 40 662 zł. po stronie wydatków 

taka sama kwota. Oczywiście po stronie wydatków, niezbędnym było usankcjonowanie poprzedniej 

uchwały, dotyczącej wsparcia dla lecznicy w Konradowej i tak się stało. Środki, które zostały pomniejszone 

z zadania inwestycyjnego, zostały pomniejszone z rewitalizacji stadionu i basenu miejskiego, ponieważ tam 

jeszcze widnieje lika finansowa, więc w tym zakresie zostało przesunięte 6 tys. zł. na ten cel. Natomiast po 

stronie dotacji w załączniku nr 4, jest umiejscowiona właśnie ta dotacja dla Gminy Nysa, co nie zmienia 

faktu, że w wieloletniej prognozie finansowej po stronie dochodów bieżących i po stronie wydatków te 

kwoty zostały proporcjonalnie ujęte.  
 

Komisje pozytywnie zaopiniowały niniejszy projekt. Uwag nie zgłoszono.  

Głosowanie: 

 -Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy w Organizacjami Pozarządowymi: 5 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się. 
 

Ad 8) Autopoprawka Projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wieloletniej prognozy 

finansowej. 
 

Komisje pozytywnie zaopiniowały niniejszy projekt. Uwag nie zgłoszono.  

Głosowanie: 

 -Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy w Organizacjami Pozarządowymi: 5 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się. 

 

Radca prawny poprosił o głos i zwrócił uwagę, że w projekcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnych umów dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość, wkradła się oczywista 

pomyłka pisarska, w punkcie 11 załącznika jest: „Zarząd Banku Spółdzielczego w Otmuchowie” - winno 

być: Bank Spółdzielczy w Otmuchowie”. Dodał, że należy to zmienić.  
 

Radny Burski oświadczył, że wstrzyma się od głosu.  

Burmistrz zaproponował Przewodniczącemu, aby radny Burski nie brał udziału w głosowaniu, ponieważ 

dotyczy to Banku Spółdzielczego.  
 

Przewodniczący zarządził ponowne głosowanie nad projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnych umów dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość – radny Burski 

nie brał udziału w głosowaniu. 

Głosowanie: 
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 -Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 4 za, 0 przeciw, 0 osoba wstrzymało się. 

- Komisja Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy w Organizacjami Pozarządowymi: 5 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się. 

 

Radny Burski zakomunikował, że jest bardzo słabe nagłośnienie i prawie nic nie słychać lub słychać co 

drugie słowo.  

Radny Warchał powiedział, że odsłuchiwał i dobrze słychać było. 

Burmistrz odpowiedział, że to kwestia przekazu, możliwe, że przez upały.  

 

Na tym zakończono protokół. 
Protokołowała J. Wiktorowska   
 

1. Przewodniczący Komisji Planowania Budżetu    ........................................ 

       i Finansów oraz Działalności Gospodarczej i Opieki Społecznej         Michał Warchał 

 

 

2. Przewodniczący Komisji Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej ........................................ 

       oraz Zdrowia, Ochrony Środowiska i Opieki Zdrowotnej                         Anna Ludwa 

 

 

3. Z-ca Przewodniczącego Komisji Rolnictwa i Problemów Wsi ......................................... 

                                                                                                                          Aleksander Pacławski 

 

 

4. Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Mieszkańców   ......................................... 

i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi          Sylwester Łucki 

 


